
附件2 

國立成功大學醫學院護理學系 

Department of Nursing, College of Medicine 

National Cheng Kung University 

第十三任系主任徵求人選啟事 

The Annoncement of the 13th Director Candidates 

主旨：本系徵求第十三任系主任，任期自2025年8月1日起3年，歡迎學術界人士推薦或自行應

徵參選。 

Subject: Our Department is seeking the 13th Director for a three-year term, starting August 1, 2025. 

Nominations, including self-nominated are welcomed. 

說明： 

一、 本系1989年創系至今，在全體教職員共同努力下，教學、研究及服務成果豐碩，

積極擴大對國際的影響力及競爭力，自2011年起已開設國際護理碩博士學程，並

於2023年開設專科護理師碩士在職專班，並建立優質教學的特色。因系主任任期

即將屆滿，期盼重視專科護理教育及具有國際觀之學者前來參選。 

The Department of Nursing was established in 1989. International Advanced Nursing 

Programs were started Since 2011. Master Program for Nurse Practitioners were started 

Since 2023. The Department has demonstrated fruitful achievements in teaching, 

research, and international impacts. We are searching for a person who shares a similar 

specialization in nursing education and has prospective for global competence. 

二、 系主任候選人資格如下： 

Qualifications for prospective candidates： 

(一) 具有國內、外副教授以上資格。 

With qualifications for Professor or Associate Professor positions. 

(二) 具教育理念、學術成就、學術領導及行政協調能力，並有高尚品德與良好

健康狀況者。 

With competences on educational developments, academic achievements, 



academic leadership, and administrative coordination. Moreover, those who 

with proper moral character and in good health condition. 

三、有意推薦或自行參選者，請至本系網站下載推(自)薦書，請於2025年5月8日前於推

(自)薦書簽名，以電子檔型式上傳至https://nursing.ncku.edu.tw/p/423-1106-

2045.php?Lang=zh-tw，委員會收到推(自)薦書會於三天內回信確認，如未收到確認

信請來電確認。 

聯絡人：王星捷先生 

Email：em75034@email.ncku.edu.tw 

電話：(06)2353535轉5039  

Nominators shall sign the nomination form which can be downloaded from the webpage 

of the Department of Nursing. The nomination form needs to be submitted to 

https://nursing.ncku.edu.tw/p/423-1106-2045.php?Lang=zh-tw on or before May 8, 

2025. The selection committee will reply within three days after receiving the 

nomination form. In case you do not receive any reply, kindly contact the Department of 

Nusring through: 

Contact Person: Mr. Wang, Hsing-Jie 

Email: em75034@email.ncku.edu.tw 

Tel: (06) 2353535 ext. 5039 

四、本啟事同時刊登於本系首頁：http://nursing.ncku.edu.tw/ 

This announcement can also be found at the webpage of the Department of Nursing, 

http://nursing.ncku.edu.tw/ . 

 

國立成功大學醫學院護理學系第十三任系主任推選委員會 

Selection Committee for the 13th Director of the Department of Nursing, College of Medicine, National Cheng Kung University 
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